
  

 

 
Strana 1 z 11 

 

ZÁPIS 

  Z 9. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Ledce se konalo 11. 4. 2024 od 18 hodin 

v zasedací místnosti OÚ Ledce. 

Starosta obce Patrik Tichava zahájil a řídil 9. zasedání Zastupitelstva obce Ledce svolané ke dni 11. 4. 2024.  

V úvodu přivítal všechny přítomné a dále sdělil, že se bude pořizovat audiozáznam. 

Starosta konstatoval, že je přítomna většina členů zastupitelstva obce a zasedání je schopno usnášení. 

Přítomno: 7 

Neomluveni: 0 

Omluven: 0 

Občané a hosté: dle Prezenční listiny 

Zapisovatelka: Michaela Žáková 

Ověřovatelé zápisu: zastupitelé Blanka Benešová, Martin Burant 
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SCHVÁLENÝ PROGRAM 

 

1. Zahájení  
2. Zpráva z Kontrolního a finančního výboru 
3. RO 2/2024  
4. Účetní závěrka za rok 2023 
5. Dohoda o narovnání o uzavření pracovněprávního vztahu mezi obcí a zastupitelem panem Krupičkou 
6. Dohoda o narovnání o uzavření pracovněprávního vztahu mezi obcí a zastupitelem paní Benešovou 
7. Závěrečný účet obce za rok 2023 
8. Odpisový plán 2024 
9. OZV – regulace hazardních her 
10. Dodatek dopravní obslužnost 
11. Smlouva směna pozemků Šnajdrová/obec  
12. Schválení dotace Zavírák 
13. Žádost o neinvestiční dotaci Přemyslovské střední Čechy 
14. Žádost o podporu Linky bezpečí 
15. Změna dodavatele energií – elektřina, plyn  
16. Výsledek VŘ – prořez a kácení v parku Šternberk 
17. Výsledek VŘ – pořízení sekačky na trávu  
18. Výsledek VŘ – na podporu domácího kompostování – kompostéry  
19. Využití dřeva z pokáceného buku z parku  
20. Zpráva starosty o činnosti obce za období od minulého zasedání zastupitelstva 

a) Odpady v roce 2024 – čipování popelnic, popelnice na plasty 
b) Park Šternberk  
c) Hrádek 
d) Rybička 
e) Dětské hřiště  

21. Diskuse 
22. Závěr 

 
 

 

1. ZAHÁJENÍ 

K zápisu z minulého jednání ze dne 8. 2. 2024 nebyla po jeho schválení ověřovateli doručena žádná námitka, zápis 

je platný.  

Starosta přistoupil k procedurální části a navrhl jako ověřovatele zápisu Blanku Benešovou a Martina Buranta. 

Hlasování:     pro: 7    proti: 0     zdržel/a se: 0  

Usnesení: Zastupitelstvo obce Ledce schvaluje ověřovatele zápisu: Blanku Benešovou, Martina Buranta. 

Před schválením programu zastupitelstva, který byl zveřejněn na úřední desce, starosta doplnil nové body 

programu Zpráva z kontrolního a Finančního výboru a následně přečetl doplněný program zasedání. Následně 

starosta vyzval k hlasování o navrženém programu. 

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo navržený program jednání. 
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2. ZPRÁVY Z KONTROLNÍHO A FINANČNÍHO VÝBORU 

Předsedkyně Kontrolního výboru paní Benešová seznámila přítomné se zprávou z Kontrolního výboru. Výbor se 

zaměřil na kontrolu přijatých usnesení z Veřejného zastupitelstva č. 7 ze dne 14. 12. 2023, na inventarizaci majetku 

obce a na revizi herních prvků dětského hřiště. 

Paní Kmohanová se zeptala na časové termíny projektu na silnice a chodníky. Starosta odpověděl, že v červnu by 

měl být předložen rozpracovaný projekt s rozdělením na etapy a v červenci by měl být podán na stavební úřad. 

Předsedkyně Finančního výboru Květa Široká seznámila přítomné se zprávou z Finančního výboru. 

Usnesení: zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu z Kontrolního a Finančního výboru.  

 

3. ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ RO 2/2024 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č.2/2024 

Usnesení: zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024 

 

 

4. ÚČETNÍ UZÁVĚRKA ZA ROK 2023 

Účetní obce paní Burantová předložila a seznámila přítomné s účetní závěrkou obce za rok 2023. Výsledek 

hospodaření obce Ledce ve schvalovacím řízení na účtu 431 k 1. 1. 2024 činí 2.912.320,48Kč.  

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a 

dle zákona č. 563/1991Sb., o účetnictví v platném znění, vyhlášky č. 410/2009Sb., účetní závěrku roku 2023 včetně 

výsledku hospodaření. 

 

5. DOHODA O NAROVNÁNÍ O UZAVŘENÍ PRACOVNĚPRÁVNÍHO VZTAHU MEZI OBCÍ A ZASTUPITELEM 

OLDŘICHEM KRUPIČKOU 

Dohoda o narovnání se týká uzavření pracovněprávního vztahu se zastupitelem, které bylo uzavřeno bez souhlasu 

zastupitelstva obce. Obec na základě této smlouvy uhradila mzdu, za kterou již byla odvedena práce, tímto vznikl 

sporný vztah, který dohoda narovnává.  

S dohodou o narovnání byli zastupitelé seznámeni, nebyly k němu obdrženy žádné doplňující dotazy. Starosta dal 
hlasovat o uzavření dohody o narovnání o uzavření pracovněprávního vztahu mezi obcí a zastupitelem panem 
Krupičkou. 
 

Hlasování:     pro: 6     proti:0        zdržel/a se: 1 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo uzavření dohody o narovnání mezi obcí Ledce a panem Krupičkou 
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6. DOHODA O NAROVNÁNÍ O UZAVŘENÍ PRACOVNĚPRÁVNÍHO VZTAHU MEZI OBCÍ A ZASTUPITELEM 

BLANKOU BENEŠOVOU 

Dohoda o narovnání se týká uzavření pracovněprávního vztahu se zastupitelem, které bylo uzavřeno bez souhlasu 

zastupitelstva obce. Obec na základě této smlouvy uhradila mzdu, za kterou již byla odvedena práce, tímto vznikl 

sporný vztah, který dohoda narovnává.  

S dohodou o narovnání byli zastupitelé seznámeni, nebyly k němu obdrženy žádné doplňující dotazy. Starosta 
dal hlasovat o uzavření dohody o narovnání o uzavření pracovněprávního vztahu mezi obcí a zastupitelem paní 
Blankou Benešovou. 
 

Hlasování:     pro: 6     proti:0        zdržel/a se: 1 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo uzavření dohody o narovnání mezi obcí Ledce a paní Blanou Benešovou 
 

 

7. ZÁVĚREČNÝ ÚČET OBCE ZA ROK 2023 

Účetní předložila a seznámila přítomné s návrhem závěrečného účtu obce za rok 2023 včetně Zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2023. Byly zjištěny nedostatky spočívající v (§ 10 odst. 3 písm. c (zákona 

č. 420/2004 Sb., porušení povinností územního celku stanovených zvláštními právními předpisy a porušení zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdější předpisů dle § 84 odst. 2 písm. p). Dále informovala o nápravě chyby, 

kdy byl uzavřen pracovněprávní vztah mezi obcí a členy zastupitelstva bez vyjádření souhlasu Zastupitelstva obce 

Ledce. 

Náprava chyb – porušení zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů § 84 odst. 2 

písm. p). 

Pracovněprávní vztah s panem Krupičku byl ukončen dne 11. 10. 2023, pracovně právní vztah s paní Benešovu 

byl ukončen dne 31. 1. 2024, který byl uzavřen 30. 10. 2023 bez souhlasu zastupitelstva.  

Zaměstnanci odvedli práci, za kterou jim náležela odměna. Jejich pracovně právní vztah byl uzavřen bez vyjádření 

souhlasu zastupitelstva obce. Z těchto důvodů byl, po zjištění porušení povinnosti územně samosprávného celku, 

ukončen pracovní poměr DPČ s paní Benešovou dne 31. 1. 2024, s panem Krupičkou byla DPP ukončena dne 11. 

10. 2023.  

Chyba byla napravena tím, že pracovněprávní vztahy mezi obcí a členy zastupitelstva byly ukončeny.  

Dále byla chyba napravena uzavřením dohod o narovnání (za účelem narovnání jejich sporů), mezi Obcí Ledce  

a paní Benešovou, mezi Obcí Ledce a panem Krupičkou.  

Zastupitelstvo na svém zasedání dne 8. 2. 2024 schválilo pracovněprávní vztah mezi obcí a členkou zastupitelstva 

paní Blankou Benešovu. Byl nově uzavřen pracovněprávní vztah DPČ od 9. 2. 2024.  

Starosta vyzval k hlasování o závěrečném účtu obce za rok 2023 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření obce Ledce za rok 2023 a přijetí nápravného opatření.  

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení:  V souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů v souladu 

s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zastupitelé obce Ledce schvalují s výhradou závěrečný účet obce za rok 

2023 včetně Zprávy o přezkoumání hospodaření obce Ledce za rok 2023, které bylo provedeno Krajským 

úřadem Středočeského kraje, odborem finanční kontroly Praha 5 a přijímají nápravná opatření k nedostatkům 
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spočívající v (§ 10 odst. 3 písm. c) zákona č. 420/2004 Sb.) porušení povinností územního celku stanovených 

zvláštními právními předpisy.  

 

 

8. ODPISOVÝ PLÁN 

S Odpisovým plánem pro rok 2024 byli zastupitelé seznámeni, nebyla k němu obdržena žádná dodatečná 
doplnění. Starosta dal hlasovat o schválení odpisového plánu pro rok 2024 

     

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo Odpisový plán pro rok 2024        

 

 

9. OZV REGULACE HAZARDNÍCH HER 

S navrhovanou Obecně závaznou vyhláškou obce Ledce o regulaci hazardních her byli zastupitelé seznámeni, 
nebyly k němu obdrženy žádné doplňující dotazy. Starosta dal hlasovat o přijetí Obecně závazné vyhlášky. 
 
Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo Obecně závaznou vyhlášku obce Ledce Regulace hazardních her  

 

 

10. DODATEK DOPRAVNÍ OBSLUŽNOST 

Poskytovatel integrované dopravy Středočeského kraje IDSK zaslal dodatek č. 2 Smlouvy o dopravní obslužnosti. 
 
Součástí dodatku je vyúčtování za rok 2023 a kalkulace na rok 2024. Starosta informoval, že roční ztráta linky č. 
627 je 4 040 562,- Kč. Středočeský kraj přispívá na provoz částku 3 378 000,- Kč a obec Ledce 118 656,-Kč. 
 
S dodatkem č. 2 ke smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti byli zastupitelé seznámeni.  
 
Starosta dal hlasovat uzavření dodatku č. 2 Smlouvy o dopravní obslužnosti 

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo dodatek č. 2 Smlouvy o dopravní obslužnosti a pověřilo starostu jejím 

podpisem. 
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11. SMĚNA POZEMKŮ ŠNAJDROVÁ/OBEC 

Na základě usnesení zastupitelů ze dne 14. 12. 2023 byl starosta obce pověřen jednáním s p. xxxxxxxx, který paní 
xxxxxxx zastupoval, Ledce 67 o směně pozemků v rozsahu GP č. 433-668/2023.  
S dělením pozemků vyslovil souhlas stavební úřad ve Slaném a zastupitelům byla předložena směnná smlouva. 
 
Se směnnou smlouvou, kterou vypracovala advokátní kancelář BBP z Kladna, byli zastupitelé seznámeni. 
 
Starosta dal hlasovat o uzavření Směnné smlouvy mezi obcí Ledce a paní Šnajdrovou. 

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo předloženou směnnou smlouvu na směnu pozemků v rozsahu výše 

zmíněného GP a pověřuje starostu jejím uzavřením. 

 

 

12. NEINVESTIČNÍ DOTACE Z PROGRAMU STŘEDOČESKÉHO KRAJE – KULTURNÍ AKCE ZAVÍRÁK 

Zastupitelstvo Středočeského kraje na svém zasedání 26. 2. 2024 schválilo poskytnutí dotace v rámci tematického 

zadání Podpory kultury ve výši 88 000,- Kč na akci Zavírák. Hudební festival Zavírák bude na konci prázdnin, kde 

se představí hudební kapely z blízkého okolí a ze Skutečné ligy. Se schválenou dotací v rámci podpory kultury na 

akci Zavírák byli zastupitelé seznámeni a nebyla k přijetí dotace obdržena žádná dodatečná doplnění. 

 

Starosta se zeptal, zda mají zastupitelé k přijetí dotace na podporu kulturní akce Zavírák dotazy či připomínky. 

Zastupitelé k projednávanému bodu neměli žádné dotazy či připomínky, starosta dal hlasovat o přijetí neinvestiční 

dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z programu 2024 z rozpočtu Středočeského kraje, ze 

středočeského Fondu kultury a obnovy památek v rámci tematického zadání podpora kultury ve výši 88 000,-Kč. 

 

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo přijetí neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z 

Programu 2024 z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu kultury a obnovy památek v rámci 

Tematického zadání podpora kultury ve výši 88 000,- Kč se spoluúčastí ve financování a pověřuje starostu k 

podpisu smlouvy o poskytnutí dotace. 

 

 

13. ŽÁDOST O NEINVESTIČNÍ DOTACI – SMLOUVA 

Dne 5. 3. 2024 byla doručena žádost o neinvestiční dotaci organizací Přemyslovské střední Čechy o.p.s. Výše 
dotace se vypočítává násobkem částky 8 Kč x počet obyvatel (8*478=3 824.00kč). Dotace je částečně využita 
k financování aktivit Strategie CLLD 2021 až 2027 obnova země knížat a králů, dále na grant Malý přemyslovský 
měšec podpora sportovních a zájmových akcí v obci. Slova se ujala místostarostka Žáková. Krátce vysvětlila, 
jaký smysl by platba organizaci Přemyslovské střední Čechy mohla pro spolky či kulturní akce mít, nebo také 
nemít.  
Pan Burant informoval, že v loňském roce ze šedesáti dvou žádostí bylo vyhověno padesáti a že z Měšce 
úspěšné obce dostaly kolem 5800,-Kč. Vyjádřil se, abychom potom víc do Měšce nedali, než získali. Lépe je si 
na akce ušetřit, nebo dát na jiné účely. 
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Paní Tichavová, vedoucí Kulturní komise se vyjádřila, že by bylo lépe peníze dát přímo na kulturní akce obce. Paní 
Burantová připomněla, že většinou našim žádostem vyhověno nebylo, snad někdy v minulosti na malý kousek 
cesty u budovy školy.  
Starosta dal hlasovat o uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace  

Hlasování:     pro: 0     proti:5        zdržel/a se: 2 

Usnesení: zastupitelstvo obce neschválilo uzavření Smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace organizaci 

Přemyslovské Čechy.  

 

 

14. ŽÁDOST O PODPORU LINKY BEZPEČÍ 

Dne 26. 2. 2024 byla doručena žádost o podporu Linky Bezpečí. Starosta přítomné informoval, že Linka bezpečí 
funguje s podporou 1 793 partnerů a obcí. Nejbližšími sousedy, kteří linku podporují, jsou například město Smečno, 
obec Kačice nebo Malíkovice. Její náplní je pomoc dětem a dospívajícím ve složitých životních situacích, jakými 
jsou šikana, nástrahy internetu, sebepoškozování a podobně. 
 
Výše finančního příspěvku je 4000,-Kč.  

 
Starosta dal hlasovat o poskytnutí příspěvku na provoz Linky bezpečí 

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo poskytnutí příspěvku na provoz Linky bezpečí ve výši 4 000,-Kč.  

 

 

15. ZMĚNA DODAVATELE ENERGIÍ 

Starosta konstatoval, že současné ceny energií klesají, obec však má uzavřené smlouvy bez fixace za nyní 
nevýhodných cen. Proto oslovil energetického poradce, aby pro nás zjistil současnou cenu na trhu s energiemi.  
Prezentoval přehledně zpracovaný výsledek: Roční spotřebu energií v obecních budovách za veřejné osvětlení a 
přečerpávací stanice kanalizace. Dále současnou cenu energií, nabídkovou cenu energií s fixací na 12 měsíců a 
současné náklady na energie a nabídkovou cenu za předpokládanou spotřebovanou energii za rok. Z předložené 
tabulky vyplynulo, že cenově nejvýhodnějším dodavatelem energií by byla společnost EPET.  
Paní Kmohanová konstatovala, že rozdíly nejsou tak velké. Pan Burant se vyjádřil, že o firmě EPET nikdy neslyšel. 
Pan Krupička se zeptal, zda nabídky jsou ke známé spotřebě energií v obci. Pan Burant informoval, že v nedávné 
době snad musela být Pražská plynárenská dotovaná, ale není si úplně jistý. Paní Kmohanmová, Benešová, pan 
Burant by dodavatele neměnili.  
 
Starosta konstatoval, že zastupitelé se shodli, že zůstaneme u stávajících dodavatelů, tj. ČEZ u elektřiny a 

INNOGY u plynu za současných ceníkových cen s roční fixací. Vyzval ke hlasování.  

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo jako dodavatele elektrické energie stávajícího dodavatele firmu ČEZ a 

jako dodavatele plynu stávajícího dodavatele firmu INNOGY za současných ceníkových cen s fixací na 12 

měsíců. 
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16. VÝSLEDEK VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ – PROŘEZ STROMŮ A KÁCENÍ V PARKU ŠTERNBERK 

Dne 15. 2. 2024 se sešla starostou jmenovaná výběrová komise ve složení, místostarostka Žáková, paní Benešová 
a pan Krupička k vyhodnocení nabídek na zakázku: Prořez stromů a kácení v parku Šternberk. 
 
K předložení nabídky byli osloveni čtyři dodavatelé, všichni čtyři předložili cenové nabídky, které se pohybovaly 
v rozmezí 139 tisíc až 260 tisíc Kč.  
 
Výběrovou komisí byla vybraná firma Vladimír Gašper s nejnižší cenou 139 tisíc Kč.  

Usnesení: Vyhodnocení výběrového řízení bylo zastupitelům dáno na vědomí. 

17. VÝSLEDEK VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ – POŘÍZENÍ SEKAČKY NA TRÁVU 

Dne 4. 4. 2024 se sešla starostou jmenovaná výběrová komise ve složení, starosta Tichava, místostarostka Žáková 

a p. Krupička k vyhodnocení nabídek na zakázku: Pořízení sekačky na trávu 

K předložení nabídky byli osloveni čtyři dodavatelé, z nichž dva předložili cenové nabídky. Firma Pekass nabídla 
sekačku trávy dle zadání za nabídkovou cenu 463 tisíc Kč a firma Tom-Agro za nabídkovou cenu 820tisíc Kč.  
Starosta dodal, že firma Tom-Agro nabídla sekačku o třídu vyšší, což se projevilo v ceně. 
 
Výběrovou komisí byla vybraná firma Pekass s nejnižší cenou 463 tisíc Kč. 

Usnesení: Vyhodnocení výběrového řízení bylo zastupitelům dáno na vědomí. 

 

18. VÝSLEDEK VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ – DODÁVKA KOMPOSTÉRŮ A ŠTĚPKOVAČE V DOTAČNÍM TITULU 

PODPORA DOMÁCÍHO KOMPOSTOVÁNÍ 

Dne 9. 4. 2024 se sešla starostou jmenovaná výběrová komise ve složení, starosta Tichava, místostarostka 
Žáková, pan Krupička k vyhodnocení nabídek na zakázku.: Dodávka kompostérů a štěpkovače 
 
K předložení nabídky byli osloveni čtyři dodavatelé, všichni čtyři předložili cenové nabídky, které se pohybovaly 
v rozmezí 469 tisíc až 510 tis. Kč. Firma NAODPAD nabídla kompostéry a štěpkovač dle zadání za nabídkovou 
cenu 469 955,-Kč. 
 
Výběrovou komisí byla vybraná firma NAODPAD s nejnižší cenou. 

Vzhledem k tomu, že byla předpokládaná hodnota dodávky kompostérů a štěpkovače vyšší, než 500 tisíc Kč, je 

dle směrnice obce k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu nutné k podpisu smlouvy pověření starosty 

souhlasem zastupitelstva. 

Starosta doplnil, že předpokládaná cena dodávky kompostérů a štěpkovače byla 568 645,- Kč, obec z této částky 

uhradí 131 331,-Kč, rozdíl pokryje dotace. 

S výsledkem výsledku výběrového řízení byli zastupitelé seznámeni, neměli dotazy. 
 
Starosta dal hlasovat o výsledku VŘ a pověření starosty obce k podpisu smlouvy na dodávku kompostérů a 

štěpkovače z dotačního titulu.  

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo výsledek VŘ a pověřuje starostu k podpisu kupní smlouvy na dodávku 

kompostérů a štěpkovače. 
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19. VYUŽITÍ DŘEVA Z POKÁCENÉHO BUKU V PARKU ŠTERNBERK 

Starosta uvedl, že vzhledem k četným dotazům občanů, co se bude dělat s kmenem pokáceného buku, provedl 
průzkum trhu a oslovil deset řezbářů s dotazem, jakým způsobem kmen zpracovat, aby nám dál dělal radost. Jediný 
řezbář, který se z velkého množství oslovených řezbářů ozval, byl pan Indra. 
 
Z kmenů by mohly být sochy hudebníků umístěné do opravených altánů. Pro tuto možnost byla zpracovaná cenová 
nabídka. Jedna socha, dle návrhu v prezentaci včetně povrchové úpravy, dopravy a montáže, byla oceněna 
cenovou nabídkou na 55 900,- Kč. 
 
Tato cenová nabídka byla předložena zastupitelům. Starosta současně navrhl zadat v tomto roce sochy dvě a 
v následujícím roce ze zbývajících kmenů další dvě, ale o tom, jak uvedl, by se opět hlasovalo. Vhodných kmenů 
je šest, což by bylo dle starosty najednou nákladné. 
Paní Kmohanová se zeptala na způsob ochrany a které z předvedených soch budou realizovány. Starosta uvedl, 
že jednak budou umístěny do altánu a jednak budou mít ochranný nátěr. Paní Široká se zeptala na výšku. Starosta 
odpověděl cca 2 m. Sochy tedy budou v životní velikosti.  
 
Starosta uvedl, že vzhledem k ceně jedné sochy do 100 tis Kč nebylo vypsáno výběrové řízení. 
 
Dal hlasovat o objednání dvou kusů soch z pokáceného buku dle návrhu řezbáře pana Tomáše Indry a dle jeho 

cenové nabídky. 

Hlasování:     pro: 7     proti:0        zdržel/a se: 0 

Usnesení: zastupitelstvo obce schválilo objednání dvou kusů soch dle návrhu a nabídky pana Tomáše Indry a 

pověřují starostu k jejich objednání. 

  

 

20. ZPRÁVA STAROSTY O ČINNOSTI OBCE ZA OBDOBÍ OD MINULÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

a) Odpady v roce 2024 – čipování popelnic, nádoby na plasty 
 

Čipování popelnic bude provedeno v prvním termínu 15. 5. 2024. Ve druhém termínu 29. 5. 2024. Je to 
vždy termín, kdy se vyváží všechny popelnice. V případě vystavení staré neočipovatelné popelnice, bude 
taková nahrazena novou, která bude očipovaná. V následujícím svozu po 29. 5. 2024 nebude 
neočipovaná popelnice svezena. Výměna půjde na náklady toho, kdo si nenechal popelnici očipovat 
v avizovancých termínech. Nádoby na plasty 120 l jsou na dvoře obecního úřadu, lze si je vyzvednout, 
což bude možné do konce dubna. První svoz plastů systémem door to door (od domu k domu) bude 
proveden 9. 5. 2024 a potom další každý lichý čtvrtek. Dne 2. 5. 2024 budou vyjma hnízda u bytovky 
odvezeny vždy jeden ze dvou kontejnerů na plast a ten bude nahrazen kontejnerem na papír. Vždy 
zůstane k dispozici minimálně jeden kontejner na plasty, pokud by byly nádoby u domů plné nebo pro ty, 
kteří neměli zájem o své popelnice na plasty. Stále lze o 120 l nádobu na plast ještě dodatečně požádat, 
a to do vyčerpání zásob, cca 20ks. K tomuto tématu bude připravený leták se všemi informacemi a vždy 
před termínem bude zveřejněna výzva na obecních stránkách, facebooku a veřejným rozhlasem 
 

b) Park Šternberk 
 

Další postup – v plánu opravy altánů. U kulatého altánu jsou uhnilé sloupy, je zajištěn dodavatel, který by 
dokázal sloupy opravit, střecha tak zůstane původní. Kontrola z inspekce ŽP na základě udání.  Dosud 
z inspekce ŽP nepřišla odpověď.  
Pan xxxxxxse zeptal, v jakém pořadí se dále bude řešit park, zda nejprve další kácení stromů, nebo 
umístění soch. Starosta potvrdil, že kácení stromů v parku bylo nutné, stromy neměly zdravý kořenový 
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systém, ale pařez může vypadat zdravě. Připomněl problémy s vlastnictvím pozemků v dané lokalitě. 
Obec usiluje o směnu.  

 
c) Hrádek 
 
O bodu referovala místostarostka Žáková. Informovala, že dosud probíhala kompletizace pozemků pro 
uložení bahna. Dne 5. 4. byly obeslány dotčené orgány. Očekává se reakce do měsíce, poté budeme 
žádat o stavební povolení k vodním dílům a žádat o povolení nakládat s povrchovými vodami. Dále bylo 
nutné vyžádat souhlasy vlastníků sousedních pozemků, které již máme. Předpoklad, že v září by mohla 
začít realizace.  

 
 
 

d) Rybička  
 
O bodu referovala místostarostka Žáková. Připomněla, že budeme usilovat o dotaci. V tuto chvíli probíhá 
legalizace Rybičky, následně bude podáno na stavební úřad a budeme s připraveným projektem čekat 
na vypsání dotační výzvy. 
 
e) Dětské hřiště 
 
O bodu referovala místostarostka Žáková. Také usilujeme o dotaci, očekává se, že budou vyhlášeny 
v 12/24. Pracujeme na projektové dokumentaci, t.č. stavební úřad vyžaduje dořešit požární zabezpečení 
prostoru v okolí plánovaného zázemí pro hřiště.  
 
K tématu hřiště vystoupila paní xxxxxx. Žádá, abychom promluvili s panem ředitelem dětského 
domova pro nevhodné chování dětí z dětského domova. Paní xxxxxx uvádí, že děti ničí zařízení a jiné 
ledecké děti se těchto dětí bojí a raději z hřiště odchází, prý jim vyhrožovaly nožem.  
Žáková přislíbila, že s panem ředitelem Pejšou promluví.  
Paní Burantová připomněla, že v blízkosti plánované U rampy jsou sloupy elektrického vedení.  

 

 
 
21. DISKUSE 

 
V diskusi přišel s prvním příspěvkem pan xxxxx, který se zeptal, zda do diskuse do U rampy byly zapojeny děti.  
Místostarostka potvrdila, že v rámci spolupráce s dětmi děti zapojované do plánů již jsou.  
Pan xxxxx se vyjádřil k výběrovému řízení na kácení stromů, o jehož výsledku dle jeho slov nebyl informován.  
Starosta reagoval a připomněl obecní vyhlášku, kde jsou dány podmínky VŘ, které dodržel. Vysvětlil, že nabídky 
chodí přes podatelnu OÚ. Starosta uvedl, že pana xxxxx o výsledku VŘ informoval, ověřil e – mailovou adresu a 
ukázal v PC odeslanou odpověď odeslanou 19. 2. v 19,00h. Pan xxxxx zmínil, že pro účely VŘ je lépe komunikovat 
přes datovou schránku. 
Dále se pan xxxxx ptal, jestli budou kompostéry letos. Starosta reagoval, že ano a vysvětlil, proč došlo ke zdržení. 
Pan Vlach se ptal, jak kompostér vypadá, aby měl místo na zahrádce. Starosta zjistí, ze zadání jde o 1 m3, zřejmě 
šestihran. Starosta ještě připomene na chystaném letáku.  
Dále se pan xxxx dotazoval, jaký je stav s pozemky na příjezdové komunikaci u školy. Starosta odpověděl, že toto 
bylo zmíněno ve zprávě Kontrolního výboru, že byla uzavřena smlouva s vlastníkem 1/3 komunikace a bude 
vyvoláno jednání. Další majitelé pozemek zatížili hypotékou a další nereagují na výzvy.  
Paní Kmohanová se zeptala na informaci zveřejněnou na webu obce Záměr SK o prodeji vily Bellevue a přilehlých 
pozemků. Obává se důsledků.  
Žáková připomněla podmínky zmíněné v Záměru a Kupní smlouvě, které by případného zájemce měly limitovat. 
Zastupitelstvo se shodlo, že pro obec by byla koupě příliš velkým závazkem.  
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Pan xxxxx vyzval paní Kmohanovou, pokud jí jde o budoucnost vily, ke shánění vhodných zájemců o koupi stejně, 
jako to dělal on s místostarostkou. 
 

 

22. ZÁVĚR 

 

Starosta všem poděkoval za účast a za diskuzi, ukončil Zasedání Zastupitelstva obce Ledce 11. 4. 2024 v čase 

19.40. Pozval přítomné na chystané kulturní akce.  

Zápis byl vyhotoven: 11. 4. 2024 

Zapsala: Michaela Žáková 

Ověřovatelé: 

 

 ______________________   _______________________  

Blanka Benešová         Martin Burant 

 

 _______________________  

 Patrik Tichava 

 starosta obce Ledce 

Přílohy tohoto zápisu 

- Prezenční listina zastupitelů 

- Prezenční listina občanů a hostů 

 


